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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 
 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 30.07.2021 
 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Cătălin-Florin Olar care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 120/2021 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 18 consilieri. (lipsesc motivat următorii consilieri locali: 
Sorin Ilea,  Vasile Marian, Mirabela-Laura Moga. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. Primar Dan Bobouţanu şi 
dl. Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara.” 

 
Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 993/2021, iar proiectul ordinii de 

zi este menționat în anexa la aceasta. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în 
data de 30.06.2021, 02.07.2021 și 13.07.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 13.07.2021, a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 

 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
  D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun completarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 17 de pe 

proiectul ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 
1. Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului informării și consultării publicului, 

precum și aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru „Lucrări de construire staţie distribuţie 
carburanţi 3 pompe multiprodus + 1 pompă motorină + unitate skid + copertină protecţie dispenser 
skid, elemente identificare semnalistică, racord rutier, împrejmuire, utilități” Șoseaua Hunedoara 
Sântuhalm, nr. 2A, județul Hunedoara. 
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2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 302/2020, 
cu modificările ulterioare. 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a 

statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și pentru 
Serviciile Publice fără personalitate juridică subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 

află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 
folos material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

  Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

 
Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 

hotărâre aflate pe ordinea de zi?” 
           
Nu sunt anunțate situații de conflict de interese/incompatibilități. 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”  
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr.233/20.07.2021 privind aprobarea alocării sumei de până la 15.000 lei din bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor din municipiul Hunedoara, care au obținut 
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media 10 la concursul național de Bacalaureat 2021 și performanțe deosebite în ciclul de învățământ 
liceal. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Da, mulțumesc. Rezultatele școlare deosebite obținute în fiecare an de elevii 

hunedoreni merită din plin aprecierea administrației publice locale. Notele mari obținute 
reprezentând încununarea eforturilor depuse de elevi de-a lungul anilor de școală, contribuind 
totodată la creșterea prestigiului și a imaginii municipiului Hunedoara la nivel local și național. 

Din categoria elevilor care demonstrează performanțe școlare înalte fac parte și 
absolveții de liceu care au obținut media 10 la examenul de bacalaureat precum și absolvenții de 
liceu care au obținut media 10 în toți cei patru ani de liceu.  

Vă prezint elevii celor două colegii care au obținut aceste note, este vorba de 
Colegiul Național Iancu de Hunedoara, respectiv Costin Diana Mădălina – media 10 la examenul de 
bacalaureat, Colțatu Bianca Ioana – media 10 în toți cei patru ani de liceu, Fântână Vlad – media 10 
în toți cei patru ani de liceu, Florea Flaviu Cătălin - media 10 în toți cei patru ani de liceu, Herman 
Ioana Teodora - media 10 în toți cei patru ani de liceu, Popovici Andrei Florin - media 10 în toți cei 
patru ani de liceu, respectiv Colegiul Econimic Emanuil Gojdu – Miruna Anamaria Mutu - media 10 
în toți cei patru ani de liceu.  

Cei șapte elevi vor fi premiați cu suma de 2.000 de lei fiecare în semn de 
recunoaștere și apreciere arezulattelor remercabile obținute dar și drept mulțumire pentru exemplul 
pe care îl dau comunității. Vă mulțumesc.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Dragi colegi, stimați invitați, dragi elevi, este așa cum știm cu toții, învățământul 

este un element foarte important în viața noastră, în viața societății noastre, pentru că făcând 
performanță în acest domeniu, așa se generează progresul. Tot ce arealizat omenirea de-a lungul 
timpului a realizt prin oameni educați, prin oameni bine pregătiți. 

Aș vrea să-i felicit și eu pe acești tineri care au aceste realizări, au aceste 
performanțe. În ziua de astăzi este destul de greu sau mult mai greu să faci performanță decât în 
trecut, de ce? Pentru că există multe alte activități care le distrag atenția acestor tineri. Așa că ceea 
ce au realizat ei este cu atât mai important. Aș vrea de asemenea să-i felicit pe , că am văzut și 
câteva cadre didactite, să-i felicit pe domni profesori care i-au coordonat pe acești tineri, pentru că 
fără îndrumarea lor aceste performanțe probabil că nu se realizau sau ar fi fost realizate la un lat 
nivel. 

Consider că premiile pe care le acordăm acestor tineri, premiile în bani în acest caz, 
nu sunt bani cheltuiți ci sunt bani investiți care vor produce plus valoare în timp. Plus valoare, 
bineînțeles pentru noi, pentru România cu condiția ca acești tineri să-și continue studiile și după 
aceea să rămână în țară, eventual în Hunedoara dacă este posibil.  

Cum spuneam, consider că nici o sumă nu este prea mare pentru a premia acești 
elevi. Aș vrea să propun și un amendament să mărim această sumă sau premiu acordat pentru fiecare 
cu încă 1.000 de lei. În acest sens vreau să formulez un amendament pentru ca fiecare să fie premiat 
cu 3.000 de lei, nu cu 2.000 de lei.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Ar fi fost ideal dacă s-ar fi discutat chestiunile acestea la comisii. Trebuie văzut dacă 

sunt bani la buget. Discutăm de bani, de prevederi bugetare, doamna Director economic?” 
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D-na Director economic Anișoara Popa: 
„Nu, nu există prevederi bugetare în momentul de față.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Amendamentul, trebuia să veniți cu el la comisie.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Amendamentul se poate propune și în timpul ședinței, cu acordul inițiatorului 

proiectului, bineînțeles.” 
 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
„Doar cu o rectificare ulterioară putem aloca banii.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Nu, nu doamna Director, nu putem să ne angajăm dacă nu avem banii.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Deci astfel de discuții se poartă la comisii, nu cu invitații de față, și nu am fost 

informat. Rectificarea de buget se face în limitele aprobate de Consiliul Local. Dacă nu am făcut, aș 
fi putut să spun din start 5.000 de lei și ar fi venit cineva cu încă 1.000 de lei, nu așa se fac lucrurile 
și nu este o dovadă de maturitate să ne apucăm acuma în sală de față cu invitații care pot să 
înțeleagă că nu am vrea. Noi am găsit resurse, mai multe decât în altă parte, pentru a premia nu doar 
cei care au luat nota 10 la bacalaureat ci și pentru cei care au luat nota 10 în fiecare an. Sunt niște 
condiții legale de îndeplinit, noi le-am îndeplinit și de aceea am venit în fața Consiliului Local. Deci 
pot fi de acord cu orice amendament cu condiția să cunosc din înainte și să putem îmbrăca forma 
legal juridică. Mulțumesc.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Legea ne permite să propunem amendamente inclusiv în cadrul ședinței.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Domnul consilier, ați înțeles?” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Da, am înțeles că sunt alte priorități.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Legea permite să faceți anumite amendamente, și cu acordul inițiatorului 

proiectului se pot face anumite amendamente, până aici aveți perfectă dreptate. Există o singură 
chestiune, dacă doamna Director Economic spune că nu sunt fonduri decât la o următoare 
rectificare, noi nu putem să angajăm și să aprobăm acuma o cheluială fără a avea fonduri, e 
infracțiune.”  

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Bun, am înțeles. Erau banii pe 5 minute de Inna, dacă ar fi cântat Inna cu 5 minute 

mai puțin probabil că mai erau câțiva.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Ne pare rău dar nu ați înțeles, o să vă mai explicăm odată cum e cu bugetul că nu 

este nici o problemă dacă nu ați înțeles cum se face un buget și ce însemnaă rectificarea.” 
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D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Ba chiar am înțeles.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„O să revenim la comisii, doamna Director vă rog să fiți prezentă și să explicați exect 

ce înseamnă un buget și ce înseamnă o rectificare. Bine?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Vă mai susțineți amendamentul sau nu, domnul consilier?” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Bineînțeles.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Da, nu sunt de acord. Motivul este că nu s-a prezentat în comisie. Dacă s-ar fi 

prezentat în comisie, puteam să fiu de acord.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Motivul e că avem dreptul și în ședință să le prezentăm, domnule Primar. Nu 

dezinformați, vă rog.”  
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Domnule Secretar, dați-i să citească.”  
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Aveți dreptul cu acordul inițiatorului dar totodată v-am zis că există un mic 

impediment juridic. Trecând peste acordul inițiatorului, există un impediment. Dacă doamna 
Director spune că nu sunt bani, nu cred că vă doriți nici unul dintre dvs. să angajați niște cheltuieli 
fără a avea bani prinși pe buget.”  

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Bine că sunt bani pentru altceva. Mulțumesc” 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
„Tot nu ați înțeles. Hai să mergem mai departe.” 
 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 189/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
În continuare urmează premierea elevilor mai sus menționați de către domnul Primar 

Dan Bobouțanu.  
 
Miruna Anamaria Mutu – elevă premiată 
 „Eu vreau să vă mulțumesc pentru că ați acordat aceste premii și cred că și colegii 

mei, vrem să vă mulțumim că ne-ați apreciat munca și că ne faceți să simțim că ceea ce noi facem 
contează și că într-adevăr este apreciat. Vă mulțumim.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.208/06.07.2021 privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 385/237/11.05.2018, cu modificările și completările ulterioare. 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 190/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.209/06.07.2021 privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 289/39/25.06.2015, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 191/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.210/06.07.2021  privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 278/19/08.04.2015, cu modificările și completările ulterioare. 
 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 192/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.219/14.07.2021 privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara/Muzeul Castelul Corvinilor și Muzeul Civilizației Dacice și Romane Deva, 
în vederea organizării în comun a anumitor activităţi şi proiecte cultural – educative şi ştiinţifice. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 

Hotărârea nr. 193/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre nr.  220/15.07.2021 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
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Hotărârea nr. 194/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 221/15.07.2021 pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare 
și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al II-lea 2021. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Aici aș avea și eu câteva întrebări referitoare la buget. Bineînțeles că am întrebat-o 

în comisii și pe doamna de la economic dar mi-a dat niște întrebări așa tehnice care nu m-au lămurit 
referitor ce ceea ce mă interesa. De exemplu la veniturile secțiunii de dezvoltare s-au realizat 5,58%, 
adică este o sumă enormă acolo de câteva zeci, sute de milioane din care s-au realizat doar 5,58% 
Știu că atunci când am prin în buget suma respectivă ați scris în toate ziarele și în toată presa că 
Hunedoara are cel mai mare buget din sud-vestul Europei dar, dacă s-a realizat doar 5,58% asta 
înseamnă că ne-am lăudat degeaba, că pe noi și pe cetățenii din Hunedoara ne interesează nu să ne 
lăudăm cu proiecte de 70 de mil. de euro ci cu proiecte eventual implementate de 70 de mil. de euro. 
De ce există diferența asta? De ce s-au realizat la venituri doar 5 %, de 20 de ori mai puțin decât s-a 
previzionat? De ce la cheltuielile secțiunii de dezvoltare 4,37%? Iar, s-a previzionat de 20 și ceva de 
ori mai mult. PNDL – 4,3%,trebuia să se cheltuie 5 mil. pentru o anumită investiție pe PNDL, deci 
pentru trim. al II-lea și s-au cheltuit 4,3%. Fonduri europene de dezvoltare regională – 2,1%. Puteți 
vă rog să îmi explicați?Doamna de la economic nu a putut să-mi explice că așa e... cifre, dacă o 
întreb cifre... tehnic.” 
 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
  „Doamna de la economic trebuie să vă răspundă.” 
 

D-nul Petre-Lucian Gherman: 
  „Nu, nu. Aici e o componentă decizională. De ce există diferențele acestea? Adică de 
ce am spus acolo că vom avea venituri de:_ și avem doar 5,58%? De ce am spus că vom cheltui 
suma x și am cheluit doar 4,37%?” 
 

D-na Director economic Anișoara Popa: 
  „ Proiectele de investiții sunt proiecte multianuale, niciodată nu vor începe și nu se 
vor finaliza în același an. Ele se derulează pe perioadă mai lungă. PNDL-urile sunt pe 4 ani, pot fi 
prelungite cu încă 2. Proiectele pe fonduri europene la fel. Niciodată nu vom ajunge să avem 
procentul 100% nici măcar 80% sau 50% în ultimii ani nu s-a întâmplat pentru că ele se derulează 
pe o perioadă mai lungă, unele se finalizează dar în același timp se semnează alte contracte de 
finanțare. Ar putea fi procentul de 100% în situația absurdă în care... 
 

D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Absurdă?!” 
 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Exact, când într-un an am finaliza toate proiectele de investiții..”  
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Ideală aș spune eu.” 
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D-na Director economic Anișoara Popa: 
„...fără a încheia alte contracte noi.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Adică dacă spuneți că situația ar fi absurdă, ar fi rău.” 
 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Dacă nu am mai încheia alte contracte de finanțare noi, și am încheia toate 

obiectivele atunci procentul ar fi de 100%.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Păi și la un moment dat nu se va duce fiecare proiect până la capăt și va fi 100%?” 
 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Ba da, se va duce la capăt dar, în același timp vine un altul nou și atunci ele se 

derulează succesiv.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Aș vrea să primesc o informare cu toate proiectele, cu stadiul de implementare și cu 

termenul de expirare. Când au început și când au expirat, să vedem că mi se pare foarte puțin 
realizat 5%, 4%.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Cererea dvs. a fost notată, veți fi informat. Dar cred că răspunsul doamnei directoare 

a fost elocvent, în sensul că pe lângă acele proiecte care au fost prinse și preconizați banii 
din buget că vor intra, s-au semnat și alte proiecte și de aceea acel procent este mic.” 

 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Unele proiecte se finalizează, se semnează altele noi.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Dar o să primiți aceea informare cu privire la proiecte.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Vă mulțumesc. ” 
 
Datorită dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda cu 

acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 195/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 222/15.07.2021 pentru aprobarea execuției bugetului împrumutului intern al 
Municipiului Hunedoara pentru trimestrul al II-lea 2021. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Aici din nou aș vrea să întreb dacă au fost prevăzuți... Să fac introducerea, știți că tot 

timpul noi ne-am opus contractării de credite și când a fost vorba de credite. Motivul pentru care o 
facem este că l-am ascultat pe domnul Primar care a declarat acum câțiva ani că dezvoltarea unui 
oraș nu se face pe credite, există acolo pentru posteritate înregistrat. Dar aș vrea să vă întreb, de ce 
dacă pentru trimestrul al II-lea a fost prevăzut a se chelui 25.985.000 s-a realizat doar 13,03%, adică 
3.463.000? 

 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Suma nu este prevăzută în trimestrul II, este prevăzută în trim. I astfel încât în orice 

moment al anului să putem face trageri din suma respectivă.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Așa, și considerați că veți trage 100% pe anul ăsta? Că ne mai întâlnim și la alte 

ședințe.” 
 
D-na Director economic Anișoara Popa: 
 „Da. Vom trage 100%. Chiar am dat o adresă în acest sens comisiei de autorizare a 

împrumuturilor locale care conform legii ne întreabă în fiecare an până în 13 august dacă utilizăm 
toți banii.” 

 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Că dacă tot au fost împrumutați banii trebuie și folosiți, nu plătim comisioane și 

dobânzi, da? Și dacă ne asumăm că cheltuim 26 de mil., că vom trage și vom cheltui. Bun, aici nu 
dvs. trebuia să îmi răspundeți de ce, că mă gândesc că dacă ar fi putut ar fi cheluiți pentru investiții 
bineînțeles, ar fi fost trași 26 de mil. nu 3.400.000.” 

 
D-nul Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Păi dvs. vă contraziceți singur domnul Gherman. Nu vreți credit, dar după aceea 

trageți la răspundere pe doamna director economic, pe domnul Primar că nu trag din credit.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Mă contrazic singur? Cred că trebuie să evaluăm ce înseamnă cuvântul.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „Domnule consilier, haideți să vă spun. Și eu când iau salariul nu scot tot salarul și îl 

duc acasă.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Da dar aici nu vorbim, nu ducem discuția în delizoriu, vorbim de o instituție a 

Primăriei în care se face un buget. Nu e același lucru.” 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
„Se va lua pe tot parcursul anului pe măsură ce nevoie.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Eu aștept răspunsul dvs. și vom vedea ce se va întâmpla pe parcurs. Mai discutăm 

pe subiectul ăsta. Noi ne vom opune, ca de obicei.” 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
 „Dacă îmi permiteți câteva secunde. Probabil că domnul consilier se raportează la 

împrumuturile mari care le face Guvernul Cîțu doar că noi nu ne împrumutăm pentru consum, noi 
ne împrumutăm pentru investiții și dezvoltare și ar fi suficient să mergeți prin oraș și să vedeți toate 
lucrările de investiții. Și exact cum v-a explicat și domnul Viceprimar, dar probabil că știți și dvs., 
sunt convins că știți lucrul acesta, pe parcursul derulării lucrărilor se plătesc, se trag iarăși bani, se 
plătesc. Nu este nici o noutate. Iar împrumutul pe care l-am făcut cred că acum 2 ani de zile dacă nu 
greșesc, în următoarea lună la Deva, condusă de un primar liberal, au urmat procedura exact ca și 
noi și au făcut și ei împrumut pentru investiții și dezvoltare. Nimic nou sub soare. Vă mulțumesc și 
consider că am închis subiectul.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 196/2021 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Sebastian-Alexandru Popa, Claudiu-Ștefan 
Ionescu, Alexandru Mărginean) și 3 voturi „împotrivă” ( Petre-Lucian Gherman, Constantin 
Vâlceanu, Diana-Claudia Costa) 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.224/15.07.2021 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui 
spaţiu din incinta clădirii Hala Obor, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), 
aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 197/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.225/15.07.2021 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren, 
situat în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), aparținând domeniului public  al 
Municipiului  Hunedoara. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 198/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 226/15.07.2021 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 41/2018 privind aprobarea modalității de gestiune a unor activități din 
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cadrul Serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 199/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr. 228/16.07.2021 privind aprobarea modificării contractului de închiriere 
nr.20/29.01.2021, încheiat între Municipiul Hunedoara și Rostaş Elisabeta Garofiţa. 
 

D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 200/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 

 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.229/16.07.2021 privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 377/2020 privind reorganizarea Direcției de Asistență Socială a 
municipiului Hunedoara, serviciu public cu personalitate juridica din subordinea Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 201/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 231/1912.07.2021 privind aprobarea completării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 202/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 232/19.07.2021 privind aprobarea trecerii din domeniul privat în domeniul 
public  al municipiului Hunedoara a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 203/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.234/20.07.2021 privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 
2021 pentru societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea unui 
mandat reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la societatea 
PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Nu am să repet tor ce spuneam în legătură cu această societate de fiecare dată că e 

inutil. Pierdem vremeadegeaba. Cheltuieli mari, servicii de proastă calitate, finanțată în proporție de 
aproape 82% de Primărie, în consecință, ca deobicei, ne opunem.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 204/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-
Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Alexandru Mărginean) și 5 voturi „împotrivă” 
( Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Diana-Claudia Costa, Sebastian-Alexandru 
Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu). 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre nr.235/22.07.2021 privind validarea rezultatelor concursului pentru ocuparea  
funcţiei de şef de secţie ATI din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 
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D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 205/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului informării și consultării publicului, precum și 
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru „Lucrări de construire staţie distribuţie carburanţi 3 
pompe multiprodus + 1 pompă motorină + unitate skid + copertină protecţie dispenser skid, 
elemente identificare semnalistică, racord rutier, împrejmuire, utilități” Șoseaua Hunedoara 
Sântuhalm, nr. 2A, județul Hunedoara. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 206/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 302/2020, cu modificările 
ulterioare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 207/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și pentru Serviciile Publice 
fără personalitate juridică subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 

Hotărârea nr. 208/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre nr.223/15.07.2021 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă  pentru perioada 01.08.2021-31.10.2021. 

 
D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Domnul Constantin Ioan: 
„Pentru perioada 01.08.2021 – 31.10.2021, propun pe domnul consilier Bolosin 

Florin.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 209/2021 se aprobă în unanimitate. (18 voturi „pentru”) 
 
La punctul 22 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului privind activitatea 

Compartimentului de Evaluare Inițială/Reevaluare Persoane cu Dizabilități din cadrul Direcției de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate juridică din subordinea 
consiliului local în semestrul  I al anului 2021. 

 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza raportului mai sus menționat. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi. Diverse 
 
D-nul Cătălin-Florin Olar: 
 „La punctul 23 Diverse, vă rog înscrieri la cuvânt: Dl. Gherman, Dl. Vâlceanu, Dl. 

Ionescu.” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

     „Mai sunt și alte înscrieri? Vă rog în ordinea în care v-ați înscris. 
 

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
  „Vă rog dl. Gherman.” 

  
D-nul Petre-Lucian Gherman: 

    „Scurt. Câteva chestiuni pe care le aduc la cunoștință și care au rezultat în urma 
discuțiilor mele cu cetățenii. Unele dintre ele sunt repetitive, le cunoșteți și dumneavoastră, dar 
trebuie găsită o soluție pentru a fi rezolvate. Discutam cu niște cetățeni din zona Micro IV, aceștia s-
au plâns din nou de problemele care le sunt făcute de cetățenii care locuiesc în Blocul G2 de pe 
Mureșului, blocul fantomă, din nou mi-au spus: „Ridică problema la Primărie că vin își fac nevoile 
prin spatele blocului nostru, gălăgie,boxe portabile, ș.a.m.d”.Asta e o chestiune. 
     Altă problemă punctuală, în zona Blocuri, cum mergi la Peștiș, vis-a-vis de Petrom, 
chiar în Stație este un salcâm foarte mare, care din câte am observat, devine periculos pentru 
cetățenii care stau acolo. După ultima furtună a fost, cred, căzută o creangă foarte mare, acolo, și, nu 
știu, dacă a fost ridicată sau nu, dar cred că ar trebui trimis cineva acolo să vadă dacă acesta ar trebui 
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cosmetizat sau nu, să nu punem în pericol sănătatea cetățenilor. 
     Și ca feedback, în urma evenimentului „Zilele Hunedoarei”, tot de la cetățeni, dar mă 
gândesc că și dumneavostră sunteți conștienți că a apărut și pe Facebook, lipsa sau insuficiente 
cabine WC. Ați văzut că se plânge lumea că miroase, bun, acum mirosul trece. Cred că atunci când 
se mai organizează astfel de evenimente, trebuie luat în calcul o suplimentare, nu știu, am fost la 
Zilele Hunedoarei, nu am remarcat ca să fie astfel de cabine WC, pe acolo, dacă au fost, trebuie 
suplimentate, și eventual supravegheată zona de Poliția Locală să nu se întâmple ce s-a întâmplat, 
pentru că mă gândesc că și dumneavostră știți, că cetățenii se plâng de..., sunt unii oameni care...și 
atunci trebuie să aibă condițiile necesare să își satisfacă nevoile fiziologice. Cam atât, eu. Vă 
mulțumesc.” 
 

  D-nul Cătălin-Florin Olar: 
     „Bun, mi-am notat. Răspundem la toată lumea, la sfârșit. Vă rog, dl. Vâlceanu.” 
 
    D-nul Constantin Vâlceanu: 
     „ Mulțumesc! Stimați colegi, domnule Primar am mai sesizat și în rândurile trecute 
problema gunoaielor care se depozitează la noi, în zonele periferice ale orașului, respectiv zona 
Hășdat, zona Buituri, zona Gazometru, eu am fost în acele locuri și nu am văzut să se ia vreo 
măsură, deși dumneavoastră ați promis că se vor lua măsuri, văd că gunoaiele persistă și acum cred 
că ne afectează pe toți. Inclusiv, primesc de la cetățeni, și poze, în anumite zone ale orașului se 
aruncă mobilier, știu eu, frigidere, tot felul de lucruri care nu mai sunt folositoare, prin casă. Am 
înțeles că acestea se ridică, dar într-un termen mai lung, nu știu, în două-trei săptămâni, cei care 
merg și ridică gunoaiele, probabil că, știu eu, ar putea să anunțe să fie ridicate mai repede. Și, 
apropo,  de ce a spus și colegul meu, dacă firma de transport local este subvenționată în proporție de 
82% de către noi, haideți să găsim resursele să facem transportul public gratuit în Municipiul 
Hunedoara, ar mai fi 18%. Nu știu, poate găsiți resurse în buget... Mulțumesc.” 
   

D-nul Cătălin-Florin Olar: 
     „Da, mulțumim, am notat. Vă rog, domnule Ionescu.” 
 
   D-nul. Claudiu Ionescu: 
     „Am făcut două interpelări, au trecut 30 de zile. Eu știu că termenul este un termen 
rezonabil, nu legal, având în vedere că nu sunt un simplu cetățean, sunt consilier local. Cred că ar 
trebui ca răspunsurile să fie mai prompte. Dacă se poate... 
     A doua, ați ieșit în presă, domnule Primar, și ați spus că Blocul G2 de pe strada 
Mureșului va fi demolat. Aș vrea să știu când anume va fi demolat și ce veți face cu cetățenii care au 
domiciliul pe Hunedoara  din acel bloc? 
     A treia, domnule Primar, dacă vă place modul cum se anvelopează cele 10 blocuri și 
de ce a fost întârziată lucrarea? Mulțumesc.” 
 

  D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
     „Foarte pe scurt. Întrebarea, blocul G2 de pe Mureșului este adresată de 2 consilieri 
locali. Așa cum ați citit, și mă bucur că citiți în presă și pe pagina Primăriei, nu doar am declarat, am 
făcut o expertiză asupra blocului. În urma expertizei trebuia să știm dacă intrăm în reabilitare pe 
fonduri europene sau intrăm pe demolarea lui. Expertiza a specificat clar că nu se poate reabilita, 
trebuie demolat, sunt anumite lucruri care stau la baza acestei expertize. Am început mutarea 
locatarilor din acest bloc în celelalte locuințe sociale ale Primăriei, am blindat ușile și în funcție de 
cum găsim locuințe goale, de regulă, prin evacuările judecătorești, se vor muta acolo, până când se 
vor muta toți, si pe urmă începem demolarea, și ne gândim la alt proiect în zonă.” 
    

D-nul. Claudiu Ionescu: 
     „Se va demola în 2021?” 
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  D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
     „Nu se poate da un termen, este în funcție de ce găsim, pentru că nu putem să îi 
scoatem în stradă, trebuie să îi mutăm și atunci, mutatul durează. Căutăm să facem acest lucru fără 
să avem parte de convulsii sociale, trebuie făcută etapizat. Dacă aș putea să găsesc ceva liber mâine, 
mâine i-aș muta. Dar vă dați seama, că durează. 
     Doi la mână, blocurile de la Peștiș, salcâmul toaletat, am ridicat de acolo crengile. Și 
eu sunt de acord cu dumneavoastră, de curând doi pomi absolut sănătoși au căzut, și nici nu a fost 
vânt în Hunedoara, erau putrezi pe dinăuntru. Din păcate, știți că există foarte mulți cetățeni care... 
nu foarte mulți, există unii cetățeni care se opun  toaletării și tăierii acestor pomi, iar în momentul în 
care se întâmplă, zic, dar de ce nu ați făcut-o, adică un ping-pong din ăsta, dar cu siguranță vom 
merge la Peștiș să verificăm ceea ce ne-ați semnalat. 
     La Zilele Hunedoarei au fost cabine WC în zona Pietonală, cred că aproape zece, plus 
terasele. Dacă s-a întâmplat ca cineva să nu poată ajunge la ele... Nu îmi dau seama, probabil trebuia 
în comunicare să spunem și zonele unde erau instalate. Da, e un punct de vedere OK. 
     Gunoaiele se ridică zilnic, domnule Vâlceanu, și de la dumneavoastră de la 
Gazometru le ridicăm. Vă asigur, că eu mă asigur  în fiecare zi să îmi  spună câte tone de gunoi duc 
de la dumneavoastră de acolo de unde locuiți, că probabil, că eu cred că Domnul Balosin le duce 
acolo din cartierul OM, că altfel nu mi-aș fi imaginat eu  de unde atâtea gunoaie în zona 
dumneavoastră? Dar, vă asigur că sunt foarte, foarte atent cu ce se întâmplă în zonă și în celelalte 
zone, că tot așa, dacă ne faceți fotografie cu o mașină care descarcă, amenzile sunt foarte mari 
ducând până la confiscarea mașinii, știți că s-a mai întâmplat și pe Ecosid acest lucru, nu ne puteți 
bănui de rea-intenție că nu încercăm, încercăm peste tot. 
 
 

D-nul Constantin Vâlceanu: 
     „Am vrut doar să atrag atenția”. 
 
   D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
     „Da, mulțumesc. Ridicarea mobilierului urban, da, corectă observație. Trebuie să se 
facă conform caietului de sarcini. Vedeți unde dai și unde crapă! Vechea conducere liberală a CJ-
ului  a făcut acest ADI, aceste caiete de sarcini, aceste documente de poziție, contract de delegare și 
a prevăzut acolo, o dată pe trimestru, suntem legați de mâini până nu schimbăm toată documentația. 
O dată pe trimestru este prea puțin ca să treci și să ridici mobilierul din tot orașul. Eu am cerut o 
dată pe zi, în fiecare zi - Luni, vă stau la dispoziție cu adresele care le-am făcut și suntem în proces 
cu Brai-Cata pe tot felul de spețe, sunt total nemulțumit, și dumneavoastră dacă ați fi Primar și 
întrebat de mine, aceleași răspunsuri ar trebui să le dați. Facem tot ce depinde de noi, dar, nu noi am 
făcut acele documente total greșit.” 
 

D-nul Constantin Vâlceanu: 
     „Mulțumesc!” 
 
      D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
    „Ideea aceasta cu transportul local subvenționat, o salut. Și o salut cu sinceritate. Noi 
o gândim deja, și facem calcule, nu am făcut public acest lucru, dar faptul că dumneavoastră faceți 
public, nu înseamnă decât întărirea convingerii că avem dreptate și că așa trebuie să ajungem, un 
oraș civilizat de mărimea noastră poate să suporte un transport local subvenționat. Sunt perfect de 
acord cu punctul dumneavostră de vedere și cât de curând vom trece și la aceste documente. 
Mulțumesc. 
    Domnul Ionescu, acuma, nu știu, domnule Secretar, ce știți de aceste interpelări...” 
 
     D-nul. Ionescu Claudiu: 
    „Chiar dumneavoastră mi-ați spus luna trecută că o să-mi dați răspuns.” 
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    D-nul Primar Dan Bobouţanu: 
    „Da, nu le dau eu, realizați că mă ocup de foarte multe lucruri, dar de interpelări, 
avem un aparat al Primăriei, și dumneavoastră îl cunoașteți, nu doar pentru dumnueavoastră că 
sunteți consilier local, consilierul local este tot cetățean. Fiecare cetățean are dreptul să primească în 
30 de zile.” 
 

D-nul.   Ionescu Claudiu: 
    „Chiar în 10 zile.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouţanu:   
„Bineînțeles, sunt niste lucruri...dacă ne apucăm să cerem documentații care 

blochează aparatul Primăriei, pentru că există și astfel de cetățeni, că și eu dacă vreau fac o listă de 
un volum întreg și mă apuc să cer și dăm răspuns în 10 zile, am să studiez și o  să vedem ce ați 
cerut, care a fost volumul de muncă și de ce nu s-a dat. O să verificăm.” 

 
    D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
    „O să verificăm la compartimentul de specialitate.” 
 

  D-nul Primar Dan Bobouţanu:   
    „La Blocul demolat am explicat. Anveloparea blocurilor, da. Perfect de acord cu 
dumneavoastră. Nu sunt mulțumit, sunt proiecte pe fonduri europene, ca și în toată țara, ne lovim de 
aceeași problemă, prețurile de cost, am văzut că ați scris și dumneavoastră, ați scris pertinent, și la 
obiect. Prețurile de cost și chiar manopera, au rămas în urmă. Am avut o interpelare de la Asociația 
Municipiilor din România, se poate verifica, este singura interpelare susținută și de președintele 
Boc, cu privire la recalibrarea acestor prețuri. Premierul Florin Cîțu m-a asigurat că va face o 
Comisie care va reanaliza și vor da banii ca diferență. Nu s-a întâmplat. Au trecut două săptămâni de 
zile, așteptăm. Toată țara așteaptă. Nu este o problemă doar în Municipiul Hunedoara. Din cauza 
acestor fonduri care să acopere diferența pe materiale încep să aibă probleme și cu muncitorii, 
pentru că nici muncitorii, probabil că nu sunt chiar bine plătiți. No avem întâlniri, o dată la două 
săptămâni cu cei care lucrează pe blocuri, pe cele două proiecte, grupul I și grupul II, ieri am avut 
chiar cu cel care lucrează pe grupul II. Există la fiecare întâlnire o minută care se face, a întâlnirii, în 
care i se trasează sarcini clare. Ei sunt în contract în continuare, dar asta nu mă mulțumește, pentru 
că eu vreau să plătim  cât de repede, să se termine cât de repede lucrarea, să se facă bine și să 
plătim. Firmele sunt românești, nu sunt firme de casă să știți, dacă vi se pare că este vreo firmă de 
casă, eu vă stau la dispoziție cu orice document, deci chiar nu vreau să fac un atac la persoană, că nu 
este cazul. Sunt firme care au câștigat licitația în mod corect,  puteți să verificați procedurile, aveți 
acest drept. Oricum sunt verificate de toate instituțiile statului, nu există instituție care să nu verifice 
proceduri pe fonduri europene. Nu există parti-pris-uri cu ele. În cazul în care există, știți ce se poate 
întâmpla. Nemulțumirea este generală, și ei încearcă să facă, să repare ceea ce ați remarcat și nu ați 
remarcat doar dumneavoastră, pentru că au remarcat cei din bloc, nu? Și v-au semnalat și 
dumneavoastă.” 
 
      D-nul. Ionescu Claudiu: 
     „Personal” 
 
    D-nul Primar Dan Bobouţanu:     

„Și eu am remarcat mergând acolo. Vă dați seama că  eu sunt cel care semnez în 
calitate de ordonator de credite, și sunt direct interesat ca toată treaba să se facă ca lumea. Cel de 
ieri, în minuta de ieri, s-a dat ca termen, undeva în luna octombrie să se încheie cu termopanele 
toate, ei trebuie să comande termopanele, nu sunt toate aduse, le-au comandat, la rândul lor, cei care 
fac aceste termopane, au probleme cu prețurile de cost. Deci, peste tot în țară există un blocaj de 
acest gen. Totodată am dat un termen pentru aducerea lifturilor, undeva în luna noiembrie, este 
aceeași problemă. Ni se explică, încercăm să gestionăm situația cât de bine, și chiar dacă suntem 
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nemulțumiți, partea plină a paharului este că atragem fonduri europene pentru orașul Hunedoara. 
Indiferent cine ar fi la conducerea acestui oraș, trebuie să se declare, așa cum o spun tot timpul, pro 
european, pro europeni, oameni care suntem de acord cu politicile UE, financiare de dezvoltare a 
orașelor din România, fără acești bani nu am putea face altceva, și sunt convins că atunci când se va 
vota acest PNDL, că tot suntem amenințați că-l vom vota, dar nu ajungem niciodată să-l mai facem, 
normal suntem pregătiți în continuare pe alte proiecte pe fonduri europene, să atragem bani, chiar 
dacă este foarte greu de derulat din cauza constructorilor și a ceea ce am discutat, privind prețul de 
cost și de manoperă. Ordonanța 114 atunci când a fost promulgată în timpul guvernării PSD a ajutat 
foarte mult, mai ales pe PNDL 2. În momentul de față, nu există un act normativ care să recalibreze 
aceste prețuri. Cred că am răspuns la toate întrebările. Vă mulțumesc.” 
 

 D-nul Cătălin-Florin Olar: 
    „Cu acestea, vă mulțumesc. Declar ședința închisă.” 

 
 
               
       PREŞEDINTE,                                                                        SECRETAR GENERAL,                          
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